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Referat

Punkt 1: Godkendelse af dagsorden

Dagsordenen er godkendt.

Punkt 2: Drøftelse af AAUs engagement i Danish e-infrastructure
Consortium (DeiC) (60 min)

Digitaliseringsudvalget tager orienteringen til efterretning.

Præsentationen har givet udvalget et godt indblik i DeiC’s ydelser og tilbud. På den
baggrund har udvalget haft en god indledende drøftelse om, hvordan AAU kan anvende
de ressourcer, der udbydes gennem DeiC.

Udvalget vil på et kommende møde genoptage en mere konkret drøftelse om hvilke
prioriteringer og initiativer, der skal iværksættes for at sikre anvendelse af DeiC’s
ressourcer.

Problemstillingen vedrørende sikker opbevaring af sensitive data skal kortlægges og
drøftes på et kommende møde. Igangværende initiativer på SUND stoppes ikke.

Digitaliseringsudvalget ønsker data på, hvilke fakulteter og institutter, der anvender de
nationale HPC-ressourcer.

Punkt 3: Temadrøftelse om AI’s betydning for universitetet i regi af
AAU Digitaliseringsudvalg (40 min)

Digitaliseringsudvalget drøftede temaet herunder potentialer og udfordringer ved AI i et
strategisk perspektiv.

På baggrund af drøftelsen besluttede digitaliseringsudvalget, at der skal igangsættes en
proces med at lave en samlet vision for AI på AAU, således udvalgets medlemmer, og de
tre digitaliseringsporteføljer, bliver bedre stillet ift. at agere proaktivt på initiativer
vedrørende AI.

LS og TB udarbejder forslag til en proces for en vision for AI på AAU.

LS undersøger muligheden for at afholde et ekstraordinært møde i digitaliseringsudvalget
efter sommerferien.

Punkt 4: Orientering om den samlede portefølje herunder økonomi (15
min)

Orienteringen tages til efterretning.

På kommende møde i digitaliseringsudvalget gennemgår SLC status for nyt SIS.

Punkt 5: Evt. (5 min)
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Organisationen har ønsker om, at AI værktøjer (eks. copilot) bliver tilgængelige bredt på
universitetet (studerende, vip og tap). På grund af licensomkostninger er det ikke muligt
på nuværende tidspunkt. Udvalget beslutter at afvente licensforhandlinger.
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